



## OAB Credit Card Cashback campaign

### حملة الإسترداد النقدي لبطاقات بنك عمان العربي الائتمانية

This campaign is open to Oman Arab Bank Visa Infinite, Platinum, Gold and Classic credit cardholders.

هذه الحملة مفتوحة لحاملي بطاقات فيزا إنفينيت، البلاطينية، الذهبية والكلاسيكية الائتمانية من بنك عمان العربي.

The campaign is valid from 11th January 2025 to 31st January 2025, both days inclusive. Transactions done at merchants categorized as Apparels, Restaurants, Fuel Stations and Hotels will earn %25 cashback.

الحملة سارية من 11 يناير 2025 إلى 31 يناير 2025. المعاملات التي تتم في المتاجر المصنفة على أنها ملابس ومطاعم ومحطات وقود وفنادق ستكسب 25% استرداد نقدي.

Maximum cashback per transaction will be capped at OMR 5.

الحد الأقصى للاسترداد النقدي لكل معاملة هو 5 ريال عُمانِي.

Total cashback per customer will be capped at OMR 50 during the campaign period.

الحد الأقصى للاسترداد النقدي لكل عميل هو 50 ريال عُمانِي خلال فترة الحملة.

Only the first 4,000 eligible transactions will earn cashback.

سيتم الحصول على استرداد نقدي لأول 4,000 معاملة مؤهلة فقط.

Oman Arab Bank reserves the right to determine eligible Merchant Category Codes (MCCs).

يحتفظ بنك عُمان العربي بالحق في تحديد رموز فئة التجار المؤهلة (MCCs).

Cashback will be calculated at the end of the campaign and credited to the cardholder's account by 28th February 2025.

سيتم حساب الاسترداد النقدي في نهاية الحملة وإيداعه في حساب حامل البطاقة بحلول 28 فبراير 2025.

Cashback will be posted directly to the Oman Arab Bank credit card account.

سيتم إضافة الاسترداد النقدي مباشرة في حساب بطاقة الائتمان الخاصة ببنك عُمان العربي.

Only settled (non-reversed) transactions posted during the campaign period are eligible for cashback.

المعاملات المستقرة (غير المبطلة) التي تم نشرها خلال فترة الحملة هي فقط المؤهلة للاسترداد النقدي.

Any transaction reversed due to, but not limited to, fraudulent usage, disputes, or chargebacks will not be considered eligible for cashback.

أي معاملة يتم إبطالها بسبب، على سبيل المثال لا الحصر، الاستخدام الاحتيالي والنزاعات وعمليات رد المبالغ المدفوعة لن تعتبر مؤهلة للحملة.

The cashback offer is non-transferable and cannot be exchanged for cash or any other form of credit.

عرض الاسترداد النقدي غير قابل للتحويل ولا يمكن استبداله بالنقود أو أي شكل آخر من أشكال الائتمان.

Oman Arab Bank reserves the right to modify, suspend, or terminate the campaign, in whole or in part, at any time without prior notice. Any changes will be communicated through appropriate channels.

يحتفظ بنك عمان العربي بالحق في تعديل أو تعليق أو إنهاء الحملة، كلياً أو جزئياً، في أي وقت دون إشعار مسبق. سيتم الإبلاغ بأي تغييرات من خلال القنوات المناسبة.

OAB Staff are excluded from the campaign

لا تشمل هذه الحملة موظفين بنك عمان العربي .

By participating in this campaign, cardholders agree to abide by these terms and conditions.

من خلال المشاركة في هذه الحملة، يوافق حاملو البطاقات على الالتزام بهذه الشروط والأحكام.

Oman Arab Bank shall not be liable for any loss or damage arising directly or indirectly from the campaign, including but not limited to any financial loss or damage caused by the use or misuse of the cashback rewards.

لن يكون بنك عمان العربي مسؤولاً عن أي خسارة أو ضرر ينشأ بشكل مباشر أو غير مباشر عن الحملة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر أي خسارة مالية أو ضرر ناتج عن استخدام أو إساءة استخدام مكافآت الاسترداد النقدي.

These terms and conditions are governed by the laws of the Sultanate of Oman. Any disputes arising out of or in connection with these terms shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of the Sultanate of Oman.

تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين سلطنة عمان. تخضع أي نزاعات تنشأ عن أو فيما يتعلق بهذه الشروط للاختصاص القضائي الحصري لمحاكم سلطنة عمان.

For any inquiries or assistance related to the campaign, cardholders can contact OAB's Fil Khidma Call Center at +968 4444 2475.

لأية استفسارات أو مساعدة تتعلق بالحملة، يمكن لحاملي البطاقات الاتصال بمركز خدمة في بنك عمان العربي على 9684442475